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Únor 2013                        Zdarma vydává obec Křenovice                            ročník 56 

 

Obecní úřad informuje 
 

      Upozorňujeme na termín splatnosti místních poplatků za psy a první splátku  

za odstraňování komunálního odpadu na rok 2013. Výše poplatku zůstává stejná 

a zaplatit na pokladně je občané mohou od 1. února do 31. března 2013. 
 

   Matrika a evidence obyvatel 2012 

Bylo uzavřeno 11 sňatků, narodilo se 13 dětí (z toho 6 děvčat a 7 chlapců). 

Během roku zemřelo 17 občanů (z toho 8 žen a 9 mužů). 

Průměrný věk úmrtí u žen byl 83 let, u mužů 70 let. 

Do obce se přistěhovalo 43 a odstěhovalo 26 občanů. Počet obyvatel k 31. 12. 

2012 činil 1 891 osob. 

 

Děje se v obci 


   Před koncem roku požádal pan Pavel Horáček, vlastník pozemku v lokalitě Niva 

(za zahradami ulice Příční nad potokem, mezi Křenovicemi a Hruškami), 

o souhlas stavebního úřadu k rozparcelování tohoto pozemku pro obytnou 

výstavbu. Zastupitelstvo obce vyslovilo nesouhlas s navrženým dělením 

vzhledem k tomu, že většina území přesahovala návrhové plochy vymezené 

územním plánem, a dále ze způsobu dělení pozemků byl zřejmý záměr tzv. 

„satelitní výstavby“. Stavební úřad svolal jednání, na které se mimo starosty obce 

a vlastníka pozemku dostavil rovněž pověřený zástupce veřejnosti pan Filip 

Slabotínský se zplnomocněním od více než 200 občanů Křenovic. Tito občané 

jeho prostřednictvím rovněž vyslovili nesouhlas se záměrem. Na základě 

informací stavebního úřadu a stanovisek obce i veřejnosti p. Horáček od záměru 

odstoupil a požádal o dělení pozemků pouze v rozsahu, který mu umožňuje platný 

územní plán. 
 

Křenovický 

zpravodaj 
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   Na začátku prosince byl na společném jednání na krajském úřadě představen 

návrh druhé etapy Územní studie prověření variant Křenovické spojky. K tomuto 

návrhu obec v prvním lednovém týdnu zaslala připomínky, které projekční firma 

zapracovala do studie, a v současné době probíhá přebírací řízení mezi krajským 

úřadem a projekční firmou. Po předání dokončené studie bude kompletní 

dokumentace zveřejněna na stránkách obce.  
 

  Do sálu na Václavské ulici bylo pořízeno výčepní zařízení a nový pult 

s kuchyňskou linkou, dále nové nádobí a sklenice. Další vybavení bude postupně 

doplněno během prvního čtvrtletí tak, aby bylo možné zázemí sálu plnohodnotně 

využívat pro nejrůznější akce, oslavy apod. 

 
 

Výsledky I. kola prezidentských voleb ve dnech 11.–12. 1. 2013 

v Křenovicích 
 

Počet voličů v seznamu:  1 549 

Počet vydaných obálek:  1 072 

Počet platných hlasů:   1 065 

Volební účast:    69,21 %  (celorepubliková účast 61,31 %) 
 

 

Pořadí Jméno kandidáta Počet hlasů % podíl 

1. Zeman Miloš Ing. 256 24,03 

2. Schwarzenberg Karel 240 22,53 

3. Dienstbier Jiří 161 15,11 

4. Fischer Jan Ing. CSc. 133 12,48 

5. Roithová Zuzana MUDr. MBA 116 10,89 

6. Franz Vladimír Prof. JUDr. 68 6,38 

7. Fischerová Taťana 40 3,75 

8. Sobotka Přemysl MUDr. 29 2,72 

9. Bobošíková Jana Ing. 22 2,06 
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Výsledky II. kola prezidentských voleb ve dnech 25.–26. 1. 2013 

v Křenovicích 
 

Počet voličů v seznamu:  1548 

Počet vydaných obálek:  1031 

Počet platných hlasů:   1027 

Volební účast:     66,60 %  (celorepubliková účast 59,11%) 

 

 

 Pořadí 

 

           Jméno kandidáta 

 

  Počet hlasů 

 

    % podíl 

1. Zeman Miloš Ing. 528 51,41 

2. Schwarzenberg Karel 499 48,58 

 

 

Revitalizace a výsadba nové zeleně v Křenovicích 
 

 Ve čtvrtém lednovém týdnu byla zahájena realizace projektu Obec přírodě, 

příroda obci – revitalizace a výsadba nové přírodní zeleně v obci Křenovice. V první 

fázi, v zimním období, bude provedeno v souladu s projektem kácení, prořezy 

a zdravotní řezy dřevin, během jarních měsíců proběhne výsadba nových stromů 

a keřů a úpravy vybraných travnatých ploch. Všechny revitalizované plochy 

se nacházejí v intravilánu obce. Realizaci projektu provádí společnost LESS & 

FOREST s.r.o., která podala ve výběrovém řízení nejvýhodnější nabídku. Cena 

za realizaci celého projektu dle smlouvy o dílo činí 1 571 024 Kč (bez DPH). V rámci 

projektu dojde k vykácení 224 kusů nemocných, neperspektivních nebo nevhodně 

vysazených stromů, na 7 stromech bude proveden zdravotní řez, 112 dřevin bude 

zmlazeno a na ploše 822 m2 budou odstraněny náletové dřeviny. Oproti tomu bude 

nově vysazeno 185 ks nových stromů, cca 3 800 ks keřových dřevin a bude 

provedena revitalizace a osetí téměř 17 500 m2 (1,7 ha) travnatých ploch. 

Předpokládané ukončení realizace je do konce června 2013. 

 

 

Sál na Václavské ulici v proměnách času 
 

 Impulzem k výstavbě sálu byla nedobrá situace  v Tělocvičné jednotě Sokol. 

V roce 1900 byla v Křenovicích založena Tělocvičná jednota Sokol. Na popud 

Františka Spáčila z č.133 se 4. července ustanovil zřizující výbor. Dne 30. září 1900 

se konala ustavující schůze v hostinci č.156 u pana Indry (dnes Obecní hospoda). 

Starostou byl zvolen Antonín Horáček z č.1 a náčelníkem Josef Střelec z č.40. První 

tělocvična byla ve školní budově. 
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 V roce 1903 byl zvolen starostou Josef Střelec. Dne 17. května dostala jednota 

výpověď ze školní tělocvičny od místní školní rady, a to s nařízením C. K. okresní 

školní rady ve Vyškově. Na výpovědi měl lví podíl učitel náboženství v Křenovicích 

farář Václav Uhýrek ze Slavkova, který podal na C. K. Okresní školní radu 

ve Vyškově stížnost. Tato nařídila, aby dala Jednotě sokolské výpověď, aniž by 

se přesvědčila o okolnostech stížnosti.  

 Dne 20 srpna 1905 jednota uzavřela smlouvu s majitelem hostince č.156 Janem 

Šustrem o propůjčení hostinských místností pro cvičení, schůze i zábavy. Už v roce 

1906 podlehl Jan Šustr nátlaku a vlivu faráře Uhýrka a dal jednotě výpověď.  

 Dne 10. června téhož roku převzala jednota místnost u Ondřeje Spáčila v domě 

č. 65 a tělocvična byla pod širým nebem. Dne 23. února 1908 dostala jednota 

výpověď i od Ondřeje Spáčila. 

 Výbor se pokusil v několika místech opatřit tělocvičnu, ale všude se setkal 

s nezdarem. Jednotě hrozilo zastavení činnosti. Nezdar těžce nesl tehdejší pokladník 

Matěj Piše a proto se rozhodl nabídnout ve svém domě č.42 místo ke cvičení. Matěj 

Piše byl v roce 1909 zvolen starostou. Jednota stále pomýšlela na to, jak by bylo 

možné postavit si vlastní tělocvičnu, ale neměla možnost opatřit si dostatečné 

prostředky. Protože v zimním období se u Matěje Piše nemohlo cvičit, cvičilo se 

u Jana Mazla, který propůjčil jednotě na cvičení uzavřený průjezd. Další rok se 

cvičilo v zimě ve dvoře velkostatku. 

 Dne 1. ledna 1912 převzala jednota místnost pro výborové schůze a přednášky 

u bratra Františka Kachlíře v hostinci č.11. Na popud tělocvičné jednoty a zároveň 

ujištění, že se Sokol v hostinci trvale usídlí, rozhodl se František Kachlíř postavit 

prostorný sál, který hodlal Tělocvičné jednotě pronajmout za tělocvičnu. V měsíci 

březnu se již pracovalo na stavbě a koncem měsíce dubna byla stavba ukončena. Na 

stavbě sálu se rovněž podíleli členové jednoty vlastní prací i finančně. Dne 1. května 

1912 pronajal František Kachlíř jednotě nově postavený sál za tělocvičnu. Dne 

5. května se konala slavnost otevření tělocvičny, které bylo zahájeno cvičením mužů 

a prvním veřejným cvičením žen. K této příležitosti byl vydán Pamětník, kde byli 

uveřejněni jmenovitě všichni dárci a výše příspěvků. Ještě téhož roku v říjnu bylo 

pořízeno nové jeviště od akademického malíře Petrůje z Brna a v prosinci se hrálo 

poprvé divadlo. Byla sehrána hra Noc na Karlštejně v režii Františka Spáčila. 

 V roce 1927 byla jednotě udělena licence na promítání filmů, ale podmínkou bylo 

zřízení ještě jednoho východu. Proto byly místo posledního okna pořízeny nové dveře 

a posléze zakoupen promítací přístroj. 

 Po roce 1948 byl hostinec i tělocvična zestátněn. Na přelomu 60. a 70. let 

prodělal sál několikaletou rekonstrukci, při které byla okna vybourána a nahrazena 

skleněnými luxvery. Sál byl také rozšířen o přísálí a vstupní foyer.  

 Po více jak čtyřiceti letech byl sál opět navrácen původním majitelům, rodině 

Pouchlých. Tělocvičnu si pronajala škola a ta nadále sloužila ke cvičení i pro 

veřejnost.  
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 V roce 2001 ředitel školy vypověděl smlouvy se všemi spolky užívající 

tělocvičnu a ta byla vrácena majitelům. Cvičit se začalo v nově postavené sportovní 

hale. 

 Na podzim roku 2003 obec odkoupila sál bývalé tělocvičny od původních 

majitelů a byly provedeny některé úpravy. Prostor začal být znovu využíván jak pro 

cvičení, tak pro různé společenské události (plesy, výstavy aj.). Dostal proto název 

Společenský sál.  

 V roce 2012 bylo po delších úvahách započato s důkladnou rekonstrukcí, o které 

jste byli informování v předešlých zpravodajích. Sál tak dostal alespoň z vnějšku po 

100 letech opět původní podobu a začátkem tohoto roku v něm začala plesová 

sezóna. Doufejme, že sál bude sloužit ke spokojenosti občanů alespoň dalších sto let. 
 

Oldřich Bartošek 

 

 

Zápis do první třídy 
 

 Ředitelství ZŠ a MŠ Křenovice oznamuje, že zápis dětí do 1. třídy pro školní rok 

2013/2014 proběhne v úterý 5. února 2013 od 15.30 do 17.30 v budově základní 

školy na Školní ulici. Vezměte s sebou rodný list dítěte a vyplněný zápisní list, který 

si rodiče vyzvednou v mateřské škole. Zápisní list je ke stažení i na webových 

stránkách školy www.zskrenovice.cz. 

 

 

Alternativní dodavatelé energií 
 

 Protože se v posledním roce vyskytlo několik případů, kdy lidé z naší obce 

podepsali novou smlouvu na dodávky elektřiny nebo plynu a ne vždy byli se svým 

rozhodnutím spokojeni, hodí se shrnout několik základních informací na toto téma.  

 Již několik let je u nás možné vybrat si dodavatele elektřiny nebo plynu z více 

společností, které si navzájem konkurují. Lze tím nějaké prostředky ušetřit, ale při 

výběru a případné změně dodavatele se vyplatí důkladnost a obezřetnost. Doporučit, 

jaký dodavatel elektřiny nebo plynu je nejlepší, však není cílem tohoto článku.  

 Cílem je hlavně pomoci těm, kteří podepíší novou smlouvu neplánovaně poté, co 

je navštíví obchodník nějakého alternativního dodavatele energií a později se svým 

rozhodnutím nejsou z jakýchkoliv důvodů spokojeni. Často se totiž stává, že tito 

obchodníci používají různé praktiky, které jsou na nebo za hranicí slušného chování. 

Jejich manipulacím pak lehce podléhají zejména starší lidé.  

 Co se tedy podpisem takové smlouvy stane? Zejména se zavazujete od určitého 

okamžiku odebírat plyn či elektřinu od nového dodavatele, kterému současně dáváte 

plnou moc k tomu, aby za vás vypověděl smlouvu se stávajícím dodavatelem. Dále 

podpisem souhlasíte s tzv. všeobecnými obchodními podmínkami, jejichž detaily 

s vámi obchodník nikdy nerozebírá a na jejichž rizika vás neupozorní. Jsou obvykle 

http://www.zskrenovice.cz/
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psány velmi malým písmem a často ne na bílém papíře, aby jejich čtení bylo co 

nejvíce obtížné. Přitom zde bývají skryty různé záludnosti, které vás později mohou 

přijít dost draho. O konkrétních ustanoveních těchto všeobecných obchodních 

podmínek se zde nebudu rozepisovat, protože se u různých společností dost liší, ale 

pro případné zájemce doporučuji zejména pasáže o různých smluvních pokutách 

a jiných sankcích.  

 Když někdo novou smlouvu podepíše, pak si to rozmyslí a chce od ní odstoupit, 

má ze zákona několik možností, jak to bez jakýchkoliv sankcí provést. Je však třeba 

jednat rychle.  

1. Podle § 57 občanského zákoníku lze od smlouvy uzavřené mimo prostory 

obvyklé pro podnikání dodavatele (tj. doma u zákazníka) písemně odstoupit do 14 

dnů od jejího uzavření (tj. podpisu). Nedošlo-li dosud ke splnění dodávky zboží nebo 

služeb dodavatelem, lze od smlouvy odstoupit bez uvedení důvodů a bez jakékoliv 

sankce do 1 měsíce.  

2. Podle § 11a energetického zákona lze od smlouvy, jejímž předmětem je dodávka 

elektřiny nebo plynu, písemně odstoupit bez uvedení důvodu a bez jakékoliv sankce 

ve lhůtě do 5 dnů před zahájením dodávky elektřiny nebo plynu, přičemž odstoupení 

od smlouvy musí být odesláno zákazníkem (tj. nikoliv doručeno dodavateli) před 

uplynutím této lhůty.   

 Pokud stávajícího dodavatele energií v žádném případě měnit nechcete a navštíví 

vás obchodník nějakého alternativního dodavatele, je nutné co nejrychleji po 

přiměřeně zdvořilé odmítavé větě zavřít dveře.  

 Jestliže o změně dodavatele energií uvažujete, je vhodné zjistit si (např. z dů-

věryhodných zdrojů na internetu) podmínky jednotlivých dodavatelů a vybrat toho 

nejvýhodnějšího. Pak kontaktovat jeho obchodního zástupce a po pečlivém 

prostudování všeobecných obchodních podmínek smlouvu podepsat. 

 Okolnosti konkrétních případů se mohou od výše popsaného lišit. Pak je třeba věc 

řešit individuálně, nejlépe s právníkem. V případě potíží je také možné obrátit se na 

Energetický regulační úřad.   

Hana Procházková 

 
 

 

Video k divadelnímu představení Oskar a růžová paní 
 

 Spolek divadla Antonína Vorla v loňském roce úspěšně reprízoval divadelní 

představení Oskar a růžová paní. Recenze a ohlasy jste si mohli přečíst v loňských 

číslech zpravodaje. Videonahrávka pořízená na představení byla sestřihána 

a upravena do cca desetiminutového videa, které je nyní dostupné na webovém 

videokanálu YouTube, na adrese: 

http://www.youtube.com/watch?v=t0ZPv49NYrU  
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Poděkování 
 

 Vážení spoluobčané, přijměte upřímné poděkování za vaše dary při letošní 

Tříkrálové sbírce. Díky vaší štědrosti jsme mohli odeslat na účet Charity České 

republiky částku 51 347 Kč. Je to nejvyšší částka za uplynulých 11 let pořádání 

sbírky v Křenovicích.  Poděkování patří samozřejmě také obětavým koledníkům 

a jejich vedoucím, dále ženám, které zajistily občerstvení pro koledníky a členům 

klubu Cihla, kteří se podíleli na uspořádání odpoledne na Orlovně. Letos se sbírky 

zúčastnilo 77 dobrovolníků v 17 skupinkách. 

    Marcela Drápalová, asistent Tříkrálové sbírky v naší obci 

 

Morava napoleonská 
 
 Od ledna jsou v provozu nové webové stránky www.morava-napoleonská.cz, 

které mají přiblížit pamětihodnosti jihomoravského kraje. Skupina historického 

šermu Buhurt se v závěru roku na přípravě těchto stránek aktivně podílela. Na 

čtyřech videích jsou záběry pořízené mimo jiné i v Křenovicích. A to z historického 

ležení na dvoře obecní hospody, bojového střetnutí za humny a především se 

zúčastněnými členy v jednotlivých scénách. Natáčení tohoto dokumentu proběhlo 

hlavně při vzpomínkových akcích Bitvy tří císařů.  

 Další dokument se současně natáčel po všechny tři dny i pro televizi Nova, kdy 

jeden z jejich reportérů a kameraman byli převlečeni za francouzské dělostřelce. 

Tento dokument bude odvysílán v některém sobotním pořadu Víkend. O termínu vás 

budeme včas informovat. 

 Oldřich Bartošek   

 

Ocenění 
 

  Mezinárodní veletrh cestovního ruchu GO a Regiontour ve dnech 17. až 20. ledna 

2013 představil na Výstavišti v Brně v pavilonu P, patnáct firem ze třiceti pěti, které 

se v roce 2012 zúčastnily. Hodnoceno bylo celkem 101 výrobků regionální 

potravinářské soutěže o prestižní ocenění „Zlatá Chuť jižní Moravy 2012“. Smyslem 

soutěže je prosadit na našem trhu opravdu kvalitní, chutné, tradiční či speciální 

potraviny a hlavně také seznámit spotřebitele s regionálními potravinami 

z jednotlivých krajů České republiky. V letošním roce šlo již o sedmý ročník soutěže, 

hodnocení se uskutečnilo 21. 6. 2012 v areálu Mendelovy univerzity v Brně. 

Cukrárna u Bílků zde získala ocenění za 2. místo v soutěži za úspěšný výrobek 

„Tvarohový dort“, což ji opravňuje k užívání loga u úspěšných výrobků „Chuť jižní 

Moravy 2012“. Certifikát byl předán zástupcům úspěšných firem 17. ledna 2013 

v rámci doprovodného programu na pódiu v pavilonu P. 

Pavla Růžičková, Cukrárna u Bílků 

 

http://www.morava-napoleonská.cz/


 8 

        Mateřské centrum Domeček Křenovice o.s. 
 

      POZOR ZMĚNA!!!!! 
 

      Od 1. února se mění čtvrteční provoz Klubu dětí a maminek, a to na dobu 

od 16.30 do 18.00, dopolední hodiny se ruší. Úterní Klubík zůstává beze změn, tedy 

od 9.15 do 11.00.  

 Výtvarná dílna také beze změn – každý čtvrtek od 16.30.  

 

 

               GYMNASTICKÉ HRY 

                       KŘENOVICE 
                                ve čtvrtek 21. 2. 

                               ve sportovní hale 
                                     16:45 – 17:00 prezentace 

                                     17:00 – 18:15 cvičení na „stanovištích“ 

                                     18:15 – 18:30 vyhodnocení 

 

                          „Stanoviště“  šitá  na míru pro děti od 3 let. 

Na společné sportování se těší Orel jednota Křenovice. 

 

Oznámení 
 

 Výbor honebního společenstva Křenovice oznamuje členům, že valná hromada 

se koná dne 3. 3. 2013 v 9.00. ve Společenském sále na ulici Václavské.   
 

                                                                                      Výbor honebního společenstva 

 

Inzerce: 

Studio GENESIS: 
Kosmetika, manikúra, P-Shine, parafínové zábaly, pedikúra – docházka i domů,  

prodej poukazů aj. 

Hanka Lattenbergová, Příční 613, tel.: 723 666 766, studiogenesis@seznam.cz 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 Prodám dveře vchodové plastové bílé a zlatý dub. Dále plechové dveře 

do stávající zárubně a kompletní oplocení – bránu, branku a pletivo. 

Nové z neuskutečněné stavby. Dopravu zajistím. Tel.: 777106709 

 

mailto:studiogenesis@seznam.cz
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Pozvánka  
 

Obecní úřad Křenovice srdečně zve na 
 

XIII. OBECNÍ PLES 
 

v sobotu 2. února 2013 od 20 hodin 

ve Společenském sále na Václavské ulici. 

Hraje skupina Rio Křenovice. 

Doprovodný program:  

Luis Armstrong Revival 

Ukázky standardních a latinskoamerických tanců 

Tombola a občerstvení zajištěno. 

Vstupné 80 Kč. 
Předprodej a rezervace vstupenek bude od 7. 1. 2013 na tel.: 606 030 487. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Hasičský sbor Křenovice srdečně zve všechny naše občany  

v sobotu 9. února 2013 na tradiční  
 

VOSTATKY  
 

Od 9.00 hodin projde obcí masopustní průvod s dechovou hudbou Zlaťanka, 
 

ve 20.00 hodin vostatková zábava a pochování basy. 

Hraje skupina „Na 2 fáze“. 

Tombola a občerstvení zajištěno, vstupné 80 Kč. 
 

Vážní zájemci o masopustní průvod jsou vítáni v 8.15 v hasičské zbrojnici 
 

------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Parta motorkářů z Křenovic zve všechny příznivce jedné stopy na 
 

IV. MOTOBÁL 
 

V sobotu 23. 2. 2013 v 19:00 v sále na Václavské ulici. 

Vystoupí kapely: Kaťáci (Katapult rev.), Requiem 

Tombola, soutěže a občerstvení zajištěno 

Vstupné 100 Kč 
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Milovníci ovocných destilátů Vás srdečně zvou na  

KOŠT SLIVOVICE v KŘENOVICÍCH 
 

V Sobotu 9. 3. 2012 v 16:00 

v sále na Václavské ulici. K poslechu hraje  

cimbálová skupina OHNICA od 18:00 

Pokud máte domácí pálenku a byli byste ochotni vystavovat své ovocné 

destiláty a podpořit tím košt, kontaktujte prosím pořadatele: 

Michal Zourek   tel. 776 368 945   michal@zourek.com    

Lukáš Zvěřina   tel. 724 915 134   zverina.l@seznam.cz 

Filip Slabotinský   tel. 776 709 674  FilipSlabotinsky@seznam.cz 

Jiří Morávek   tel. 775 381 315  moravek@hmmodel.cz 
 

 

 

Slavní Křenováci 
 

Nataly Hamříková (Moderní gymnastika Tart Brno) 

 I v uplynulém roce slavili sportovci s rodným listem z Vyškovska dosáhli řady 

úspěchů přesahujících hranice „rodné hroudy“. 

 Občanka Křenovic Nataly Hamříková vybojovala druhé místo na mistrovství 

republiky v mistrovské třídě seniorek ve víceboji. Stříbrnou medaili má i za finále 

s kužely, ve finále s míčem a stuhou skončila třetí.  

 Je mistryní republiky ve společných skladbách – víceboj, mistryní republiky 

společných skladeb – míčů, vicemistryní republiky v disciplíně 3 stuhy + 2 obruče. 

Ve finále Grand Prix Brno skončila na 7. místě. Na mistrovství světa klubů 

v Japonsku skončila na 18. místě ve cvičení s obručí. Vyhrála tradiční Gracia Cup 

v Maďarsku, v gruzínském Tbilisi Cupu skončila čtvrtá s míčem. Závodila i na Grand 

Prix Moskva. 

 

Ondřej Hošek 
 Už nejen moderní gymnastka Nataly Hamříková proslavuje svoji obec na poli 

sportovním. Stejně jako ona se od neděle může titulem mistra republiky pochlubit 

i další občan Křenovic Ondřej Hošek, hráč závodního karambolového kulečníku. 

 Devatenáctiletý junior hraje za BC Ponětovice, který o víkendu pořádal hned dvě 

společná mistrovství České republiky kadetů a juniorů. Na pořadu byly nejtěžší 

disciplíny této hry – jednoband a trojband. 

 Už sobotní boje v jednobandu, tedy disciplíně, kdy se koule, s níž hráč hraje, 

musí před karambolem odrazit minimálně od jednoho mantinelu, naznačily, že Hošek 

míří vysoko. V turnaji prohrál jen jednu partii z pěti a získal stříbrnou medaili. 

„Prohrál jsem s Adamem Bačou ze Sokola Žižkov, když mně stačila i remíza. Jenže 

on byl pro mě asi zakletým soupeřem. V zápasech na mistrovství republiky jsem ho do 

soboty nikdy neporazil. Přitom jsme vždycky hráli velice vyrovnané partie," 

komentoval Hošek stříbrný úspěch. 

javascript:void(0)
javascript:void(0)
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 Prokletí Bača křenovický mladík zlomil v nedělním trojbandu, který je zobtížněn 

dalšími dvěma „povinnými" mantinely. Před dokonáním karambolu tedy musí koule 

orazítkovat minimálně tři mantinely. Hošek začal impozantně, a i když pak po dvou 

suverénních vítězstvích trochu slevil, nakonec na jeho tágu skončilo všech pět 

konkurentů. Tedy i obávaný Bača. 

 „Jsem strašně šťastný a teď ho snad už budu porážet častěji. Zatím jsem byl na 

mistrovstvích třikrát druhý, takže toto je můj první titul mistra republiky. Postupem 

času jsem se sice zhoršoval, ale body jsem dělal pořád. Určitě v tom byla nervozita, 

protože tady bylo hodně známých a všichni ode mě čekali titul. Vítězství má pro mě 

podobnou hodnotu, jako když jsme loni jako družstvo vyhráli mistrovství Evropy 

ve volné hře," radoval se Hošek. 

 Jeden z největších českých talentů této hry si titul určitě zaslouží. Přípravě 

věnoval maximum. „Trénuju každý den. Několik hodin. Když je taková akce, tak už 

měsíc dopředu zaměřuji trénink právě na danou disciplínu. Jsem rád, že se to 

vyplatilo," řekl Hošek. 

 I po mistrovství ho čekají důležité soutěže. Jako člen prvoligového družstva BC 

Ponětovice dospělých chce klubu pomoci k postupu do obnovené celostátní extraligy 

družstev, ale hlavně se bude chystat na obhajobu evropského zlata v družstvech. 

 „Účast v extralize by nám už uniknout neměla, ale chceme se pokusit vstoupit do 

ní jako držitel některé z medailí. Věřím, že v semifinále současné nejvyšší soutěže 

chybět nebudeme. Já začátkem dubna pojedu na juniorské mistrovství Evropy do 

Brandenburku, kde s Adamem Bačou a Adamem Kozákem budeme obhajovat titul 

mistrů Evropy v družstvech ve volné hře. A myslím, že máme docela slušné vyhlídky, 

protože nikdo v Evropě nemá tak vyrovnané družstvo, jako jsme my. Naši největší 

soupeři většinou mají jasnou jedničku, ale za ní je to slabší. Já tam pak budu hrát 

i mistrovství jednotlivců, ale tipovat nějaké cíle si netroufnu. Konkurence tam bude 

opravdu velice silná," dodal nový juniorský šampion. 

 „Ondra tam může překvapit. Dává kulečníku všechno a vidíme, jak se týden 

od týdne zlepšuje. Tady na mistrovství byly jeho výkony v trojbandu vynikající. 

V těch prvních dvou partiích dokonce na vysoké evropské úrovni. A ve volné hře je 

ještě silnější, takže věřím, že se na mistrovství Evropy neztratí," pochválil mladého 

karambolistu předseda BC Ponětovice Vladimír Burian. 

 

Volejbalistky 

 Pohoda vládla v táboře křenovických žen, které jsou jedinými zástupkyněmi 

Vyškovska v nejvyšší krajské soutěži. 

 Křenovická děvčata jako druhý tým tabulky smetla beznadějně poslední Újezd 

u Brna. „Tento dvojzápas nemůžeme brát jako měřítko naší výkonnosti. Měli jsme 

povinnost získat všech šest bodů. Hrajeme prakticky v sestavě, jako ve druhé lize. 

Újezd má mladé hráčky, což na naše zkušenosti nestačilo. Doufám, že na prvním 

místě teď budeme trochu déle, protože nás čekají relativně slabší soupeři," mírnila 

přehnané emoce hrající trenérka Jitka Paulová. 

javascript:void(0)
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 Vedoucí Křenovice mají před svým největším pronásledovatelem Břeclaví 

dokonce čtyřbodový náskok. Duhovka totiž s béčkem Moravské Slavie dopadla 

podobně jako Újezd s Křenovicemi. Při italském bodovém hodnocení si tedy Paulová 

a spol. připsaly maximálních šest bodů, zatímco Břeclavanky odjely z Brna 

s prázdnou. 

Převzato z Vyškovských deníků  

 

Cvičení TaeBo 
 

 Cvičení TaeBo bude probíhat každé pondělí od 17:30 do 18.30 hod. na Domě 

dětí a mládeže v Křenovicích. Začínáme v pondělí 4. února!!! 

 Jedná se o hodinu velice intenzivního a dynamického cvičení složeného z kopů, 

úderů a jejich kombinací, které na sebe bezprostředně navazují. Kombinuje prvky 

bojových umění (taekwon-do, klasický box) s prvky dance aerobiku.  

 Co můžete od TaeBo tedy očekávat? Zábavu, rychlý pohyb, redukci tělesné 

hmotnosti, zvýšení svalové síly a posilování. Každý člověk má svou vlastní hranici 

výkonu a výdrže a za pomocí tohoto sportovního systému má možnost ji dále 

rozšiřovat a překonávat. 

 Cvičení TaeBo je doprovázeno hudbou až o 175 bpm. Tato rychlost totiž chrání 

tělo před případnými zraněními a zároveň vyburcuje tělo k maximálním výkonům. 

 TaeBo může cvičit každý bez rozdílu věku, pohlaví a dokonce i kondice. S sebou 

vhodné oblečení a obuv na sport.  

 Rezervace není nutná. Více informací na www.akademie.asia nebo 

taebo@akademie.asia 

Těším se na cvičení s Vámi.                 Ing. Kristýna Gessnerová, instruktorka TaeBo 

 

 

Sportovní hala 
 

Sobota  2. 2.  Turnaj žáků ve fotbale pořádá Sparta Brno                             od 8 hod. 

Neděle  3. 2.  Turnaj ve florbale mužů pořádá FBC Horní - Brno                 od 8 hod. 

Pátek    8. 2.   II. liga futsal SK Líšeň – Kunčice                                        v 20.30 hod. 

Sobota  9. 2.   Volejbal ženy VK Křenovice – Junior Brno                     v 10 a 13 hod. 

Sobota 16. 2.  Turnaj ve fotbale veteránů pořádá SK Křenovice - C          od 8.30 hod. 

Sobota 23. 2.  Turnaj ve florbale pořádá Orel Telnice                                    od 8 hod. 

Neděle 24. 2.  Turnaj žáků ve fotbale pořádá Sparta Brno                             od 8 hod. 
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